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 Käydään läpi niiden toimielinten kokoukset, joissa nuorisovaltuuston edustajilla 

on läsnäolo-oikeus. Tuodaan esille erityisesti nuorten kannalta tärkeitä aiheita. 
Edellisen kokouksen 6.3.2024 jälkeen ovat kokoustaneet: 

 
 11.3. kaupunginhallitus 
 12.3. hyvinvointilautakunta 
 13.3. tekninen lautakunta 
 18.3. kaupunginvaltuusto 
 19.3. kasvatus- ja opetuslautakunta 
 20.3. ympäristölautakunta 
 25.3. kaupunginhallitus 
 26.3. kasvatus- ja opetuslautakunnan iltakoulu 
 
Päätös 11.3. kaupunginhallitus 
 Paikalla Konsta Tikkakoski, käsittelyssä Siivikkalan metsien suojelemisesta tehty 

aloite. 
 12.3. hyvinvointilautakunta 
 Paikalla Salla Penttinen ja Sofia Harjula, käsittelyssä 

luottamushenkilöorganisaation päivitys, kumppanuuspöytämallit ja lapsi- ja 
nuorisoneuvoston sekä mielenterveysneuvoston mahdollinen lakkautus, 
tupakkatuotteiden lisääntyminen nuorien keskuudessa, riskienhallintaraportti 
vuodelta 2023, nuorisokeskus Olkan läheisen baarin aiheuttamat ongelmat.  

 13.3. tekninen lautakunta 
 Paikalla Eveliina Lammi, käsittelyssä nuorisovaltuuston tekemä aloite Räikän 

hyppytornista, Vuorentaustan koulun laajennus, Soppeenmäen yhteiskoulun 
kunnostaminen.  

 18.3. kaupunginvaltuusto 
 Paikalla Konsta Tikkakoski, käsittelyssä Ylöjärven kaavakatsaus. 
 19.3. kasvatus- ja opetuslautakunta 
 Paikalla Jenny Snellman, käsittelyssä Vuorentaustan koulun sisäilmatutkimus ja 

korjaussuunnitelmat, numeroiden antamisen aikaistaminen neljännen luokan 
syksyyn, toisen asteen liikunnan tukemiseen haettu rahallinen hanke. 

 20.3. ympäristölautakunta 
 Paikalla Emil Pekkola, käsittelyssä Ylöjärven kirjaston ja tulevan Prisman väliin 

rakennettava asuntola sekä puistoalue. 
 25.3. kaupunginhallitus 
 Paikalla Nico Määttänen, käsittelyssä valtuustoaloitteet (mm. nuorisovaltuuston 

tekemä aloite Räikän uimahyppytornista, sotekiinteistöjen myynti  
 26.3. kasvatus- ja opetuslautakunnan iltakoulu 
 Iltakoulussa ei ollut nuorisovaltuuston edustusta, käsittelyssä oli lasten määrää 

koskeva muutos, palveluiden järjestäminen erityisessä tuessa oleville, 
ajankohtauskatsauksia. 

    
  


